
 STYREMØTE NR. 1-2025,  NTNUI Langrenn 

 Agenda og referat 

 Møtetidspunkt:  onsdag 5. februar 19:30 - 20:30 

 Sted:  B2 - 126 Gløshaugen 

 Møteleder  : Julie Meinicke

 Kakeansvarlig  : Julie Meinicke

 Referent  : Lauritz Sogn-Larssen

 Innkalt: Lauritz Sogn-Larssen Per Finstad Ane Hagset Stavnesli

Mie Christine Stangeland Sørensen Thea Land Ragnhild Marie Bondahl Søberg

 Brage Bjørnstad Daniel Azagra Næss Tobias Horelt Herborg Skjelle

 Ikke møtt: 

Ane Hagset Stavnesli

 Saksliste: 

 Sak 1/2025:  Godkjenne innkalling og saksliste 

 Sak 2/2025:  Kake og sladder 

 Sak 3/2025:  Oppstart 

 Sak 4/2025:  Forventningsavklaring 

 Sak 5/2025:  Målsetninger 

 Sak 6/2025:  Komitéer 

 Sak 7/2025:  Utenlandstur 2025 

 Sak 8/2025:  Studenterfemmila 

 Sak 9/2025:  Marka Rundt 

 Sak 10/2025:  Ski-VM 

 Sak 11/2025:  Generelt 
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 Sak 01/2025  Godkjenne Innkalling og saksliste  1 min 

 Type sak  Vedtakssak 

 Saksfremlegger Herborg Skjelle

 Saksinfo  Innkalling med saksliste ble sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. 
 Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. 

 Forslag til vedtak:  Innkalling og saksliste til styremøte  1 godkjennes. 

 Referat  Styret godkjenner innkalling og saklistet til styremøte 1 

 Konklusjon  Godkjent 

 Vedtak 

 Sak 02/2025  Kake og sladder 

 Type sak  Fjas 

 Saksfremlegger  Alle 

 Saksinfo  Innsjekk og sladder 

 Referat  Sak 02 referatføres ikke 

 Sak 03/2025  Oppstart 

 Type sak  Informasjons- og diskusjonssak 

 Saksfremlegger Herborg Skjelle

 Saksinfo  En liten intro til styreverv i langrennsgruppa. 
 -  Erfaringsoverføring 

 Hvilke hjelpemidler har vi tilgjengelig? 
 -  Kommunikasjon: Slack, hjemmeside 
 -  Erfaringsbank: Drive og Slab 
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 -  Medlemssystemet og epost 
 -  Hovedstyret 
 -  Kalender 

 Tilganger: 
 -  Boden 
 -  Klubbhuset 

 Annet: 
 -  Baksidekontakt 
 -  SoMe: Instagram og Facebook 

 Referat  Mye å sette seg inn i, men dette går fint:) 

 Alle har gjennomgått erfaringsoverføring. 

 Slack 
 -  Husk profilbilde og tittel! 
 -  Bruke enter for å komme til neste linje i en melding:  trykk på 

 de tre prikkene (more) i den lilla fanen helt til venstre. Trykk på 
 “Customize navigation bar”, og “advanced”. Her kan du legge inn 
 at enter-knappen gir ny linje. Ctrl enter sender meldingen. 

 -  Planlegge utsending av melding  : Må gjøres på PC. I  steset dor å 
 trykke send trykker du på nedtrekksmenyen ved siden av. Her 
 kan du velge planlagt utsending av melding. 

 -  Hvis du vil få varsler om kommentarer i en tråd:  Hold  over 
 meldingen til du får opp alternativer i høyre hjørne. Trykk på de 
 tre prikkene (“more actions”), og “Get notified about new replies”. 

 -  Det er viktig å svare på Slack!! Og reager. 

 Hjemmeside 
 -  Dere har fått tilgang til kontrollpanel og påmeldingssiden. 

 Medlemssiden 

 Epost 
 -  Lag epostalias 
 -  Lag dere en signatur 
 -  Langrennsgruppa har ulike epostlister. 
 -  Lim påmeldingssida inn i excel og send som “blindkopi”for å 

 sende til de som skal være med på et arrangement. 

 Drive 
 -  Drive skal brukes aktivt, alt dere gjør legges her! 

 Slab 
 -  Slik ser slab ut 
 -  HS-slaben 



 Hovedstyret 
 -  HSK7 er alle gruppene som har felles hovedstyrekontakt. Dette er 

 vår kontaktperson i HS. 
 -  Økonomiutvalget, sprint og lovutvalget er gode instanser for å få 

 hjelp om man skulle trenge det. 
 -  Kurskvelder anbefales, gruppesamling er mulig å bli med på 
 -  Alle økonomiske avtaler skal innom HS for godkjenning og 

 signering. 

 Google kalender brukes for å booke ting. 
 -  Rom på klubbhuset og materiell 

 Klubbhuset 
 -  Søk om tilgang via  hub.ntnui.no  . 
 -  Postkassa 

 Boden 
 -  Moholt Alle 7 

 Baksidekontakt 
 -  Varsling innad i gruppa 
 -  Kan nås via hjemmesiden 
 -  Kan også varsle leder 

 Insta og facebook 
 -  Dere får tilgang via Thomas og Thea 

 Sak 04/2025  Forventningsavklaring 

 Type sak  Diskusjonssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  Hva forventes av deg som sitter i langrennsstyret? 

 Hva forventer vi av hverandre? 
 -  Arbeidsmengde 
 -  Når skal man svare på slack/melding/mail? 
 -  Fordeling av oppgaver innad i styret (treninger, sosialt, annet) 

 Hva forventer dere av meg som leder? 

 Hva forventes til styremøtet? 
 -  Dynamikk/form 
 -  Hyppighet/lengde 
 -  Hva skal styremøtet brukes til? 
 -  Hva forventes av saksfremlegger? 
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 Hva forventes på arrangementene våre? 

 Referat  Hva forventes av deg som sitter i langrennsstyret? 
 -  Møter opp på treninger og sosialt 
 -  Bidrar der det trengs, også på ting som ikke er inkludert i din 

 vervbeskrivelse. 

 Hva forventer vi av hverandre? 
 -  Møter opp på treninger og sosialt 
 -  bidrar der det trengs 
 -  Sørger for at alle medlemmer føler seg inkludert 
 -  Være hyggelige og imøtekommende 

 Hva forventer dere av meg som leder? 
 -  Er engasjert, positiv og følger opp alle styremedlemmene. 

 Hva forventes til styremøtet? 
 -  Prøve å holde oss til 2 timer, hver 3 uke ish. Tilpasse litt ut ifra 

 når vi skal arrangere noe. 
 -  Det skal være gøy å komme på møtenen 
 -  Alle skal komme foreberedt til møte 
 -  saksfremlegger er konkret og fokuserer på det viktigste 

 Hva forventes på arrangementene våre? 
 -  Sosialt og givende for våres medlemmere 
 -  Styret møter opp 
 -  Vi er positive 

 Sak 05/2025  Målsettinger 

 Type sak  Diskusjonssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  -  Hvilke felles målsettinger vil vi ha? 
 -  Hvem vil vi være? 
 -  Hvilke typer medlemmer vil vi ha? 
 -  Hvilke målsettinger har vi for det sportslige/treninger? 
 -  Målsettinger sosialt? 
 -  Hva tenker vi om oss som gjeng i styret? 

 Referat  -  Utvikle den beste studentklubben i Norge 
 -  Rekruttering og beholde på medlemmer 
 -  Få med flest mulig på trening, vær flink til å danne grupper på 

 langtur 
 -  Flere lavterskel arrangementer, uten alkohol, prøve å få en kultur 

 for initiativ fra medlemmer. Det skal være lov å spørre 
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 -  benytte #løstogfast og #treningssnakk hyppigere for et 
 mer sosialt opplegg utenfor treninger også 

 Konklusjon  Dette blir et bra år 

 Sak 06/2025  Komiteér 

 Type sak  Diskusjonssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  -  Søknad 
 -  Aktuelle er trenerkom, soskom, arrkom, webkom, blæstekom 
 -  Eventuelt en sponsorkomité og økonomikomité? 
 -  Hvor mange ønsker dere? 
 -  Dugnadspoeng? 

 Referat  -  Google forms 
 -  Nye komiteer, sponsorkomité, økonomikomité må vi prøve å få til. 
 -  Prøve å engasjere så mange som mulige medlemmer 
 -  1 dugnadspoeng 
 -  Ser an hvor mange medlemmer som blir med i hver komite ut ifra 

 svarene på Google forms 

 Konklusjon  -  Komite er en viktig brikke i NTNUI Langrenns drift, dette hjelper 
 med å avlaste styremedlemmer og engasjere medlemmene til å ta 
 del i gruppens drift 

 -  Lauritz legger ut form så fort som mulig 
 -  Styret bestemmer komiteene når fristen for å søker ute 

 Ansvarlig 
 fremover 

 -  Lauritz 

 Sak 07/2025  Utenlandstur 2026 

 Type sak  Diskusjon- og vedtakssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  Hvor skal vi legge neste års utenlandstur? 

 Referat  Alle sjekker opp til neste styremøte, helst SC renn, men andre renn kan 
 vurderes 
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 Holde en dialog med Teamet så vi kan reise sammen 

 Konklusjon  Gjør research til neste styremøte 

 Sak 08/2025  Studenterfemmila 

 Type sak  Informasjons- og diskusjonssak 

 Saksfremlegger Thea Land

 Saksinfo  -  Alt er under kontroll 

 -  Det er litt få som har meldt seg til dugnad, men det skal gå fint. 

 -  Ønsker å bruke langrennsgruppa sin Vipps til kiosk. Er det mulig 
 å ha kontroll på dette, slik at vi vet hva vi har solgt i forbindelse 
 med SL-trippelen? 

 Referat  -  Vipps skal gå fint 
 -  Få med en heiagruppe! Fungerte bra på MT 

 -  Fest i skogen er gøy! 

 Konklusjon  Vi er i rute 

 Sak 09/2025  Marka rundt 

 Type sak  Informasjonssak 

 Saksfremlegger Tobias Horelt

 Saksinfo  Sannsynligvis allerede bestemt alternativ løype for 2025. 
 Ellers går alt etter planen. 
 58 påmeldte løpere, samme nivå som i 2024. Forventer stor økning ila 
 denne uken. 
 16 påmeldte til dugnad foreløpig, trenger mellom 40 og 45 totalt!! 
 I år blir det kake- og kaffesalg i klubbhuset. 

 -  Avklaring om premiering SalMar Laks 

 Referat  -  Flytter løypen til fjellseterløypene, bedre forhold her. 10 km 
 runde. 

 -  68 påmeldte, ligger bedre an enn i fjor 
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 -  Trenger flere på dugnad ? 
 -  Få et festområde i løypa som på MT, Vi trenger soundbokser! 
 -  Hva slags produkter kan de stille med, ⅓ premiering 
 -  Bankett etter rennet,  Ane fikser dette! 

 Konklusjon  Ikke original løype, men vi skal gjøre det vi kan for å få til et minneverdig 
 Marka Rundt for alle deltagere 

 Sak 10/2025  Ski-VM 

 Type sak  Informasjons- og diskusjonssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  VM-komiteen er godt i gang med planleggingen 

 Vi har fått en unik mulighet til å gå et testrenn i VM-løypene i regi av FIS 
 den 25. februar! kl 15 

 Sosialt opplegg i løpet av ukene med VM 

 Referat  -  Bra stand idag på skolen 
 -  Thomas har fikset en unik mulighet, vi vil prøve å få til dette som 

 HK-renn med 7,5 km, men noe usikkert ang poengfordeling 
 -  Julie spør Thomas om tillatelse til å la flere delta, og når de 

 eventuelt må ha eksakt antall. Så snart vi har fått svar, blastes 
 testrennet 

 -  Eget arrangement for langrenn for å skape et fellesskap innad i 
 gruppen 

 Konklusjon  -  Bruke VM til et av årets høydepunkt for å samle gruppen sosialt 

 Sak 11/2025  Generelt 

 Type sak  Informasjons- og diskusjonssak 

 Saksfremlegger Julie Meinicke

 Saksinfo  -  HSK-7 møte mandag 10. mars  17:30-20:30  . Hele styret  er 
 invitert. Hvem blir med? 

 -  Er det ønskelig med portrettbilder av alle i styret til bruk på 
 nettsiden? 

 -  Styremerch? 
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 Neste styremøte: Mandag 3. mars kl 18:00 

 -  Konkurransebekledning 
 -  AØE 
 -  Parakontakt 
 -  Styret-inn/ut-fest 

 -  helgen 21-23 
 -  Etter sprinten i VM - DT 

 Referat  -  Få med så mange som mulig på HSK 7 møte 
 -  Portrettbilder hadde vært kult. Finn datoer 
 -  Vi ønsker å oppfordre til full NTNUI-bekledning, men det er ikke 

 et krav å bruke NTNUI-lue/pannebånd 
 -  AØE er dessverre ute etter mislykkede forhandlinger 
 -  Parakontakt 

 -  Inger fortsetter å være vår parakontakt 
 -  Styret-inn/ut-fest? 

 -  Torsdag 13. februar - DT 
 -  Helgen 21-23 - Cava 
 -  Etter sprinten i VM - DT 


